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Krystian Luczak

Radny Rady Miasta Wocla$'ek

Sz. P.

dr Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Woclawek

lnterpelacj a

zwracamy sig z uprzejm4 prosb4 o informacjg dotycz4cq mozliwoSci zmiany nawierzchni

chodnika przy ul. Brdowskiej.

Temat przebudo*y - modemizacji chodnika przy wzmiankowanej ulicy byl poruszany juZ

wielokotnie, zar6wno przez mieszkaric6w, jak i radnych Rady Miasta. Mieli5my nadziejg, 2e

oczekiwane zmiany nastqpi4 w 2021 lub 2022 roku. Ponowne oglgdziny i romtowy z mieszkaricami

osiedla wyrainie wskazuj4 na konieczno66 realizacji ww. zadania.

W zwiqzku z powyZsrym uprzejmie prosimy o informacjg, kiedy mieszkaricy mog4 spodziewa6

sig realizacji wspornnianej inwestycji na swoim osiedlu. Bgdziemy wdzigczni za pozytwne

rozpatrzenie naszej proSby.
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